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Pöytäkirja Porin kaupunginhallituksen

kokouksesta, joka pidettiin kaupungin-

talolla 9. päivänä helmikuuta 1987 al-

käen kello 13.00 ja päättyen kello

15.25.

I

i
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Saapuvilla olivat kaupunginhallituksen

puheenjohtaja rehtori Timo Koivisto se-

ka kaupunginhallituksen jäsenet laitos-

mies Vieno Kallio, apulaistoimistosih-

teeri Raija Parkkali, muurari Risto Jo-

kisuo, toimistonhoitaja Raila Aho, lää-

kari Jouko Ojansuu, pankinjohtaja Simo

Viljanen, metsänhoitaja Juhani Kause ja

tiedotussihteeri Leena Metsä.

Lisäksi olivat saapuvilla kaupunginval-

luuston puheenjohtaja kansanedustaja

Mikko Elo, l varapuheenjohtaja opettaja

Leena Vaarne, II varapuheenjohtaja enti-

nen kansanedustaja Matti Järvenpää, kau-

punginjohtaja Martti Sinisalmi, teknil-

linen apulaiskaupunginjohtaja Ylermi Sä-;

teri, sosiaali- ja sivistystoimen apu-

laiskaupunginjohtaja Mikko Savela, asun-

to- ja kiinteistötoimen apulaiskaupun-

ginjohtaja Leo Marmio, kaupunginsihtee-

ri Markku Andersson, talousarviopäälliki?.

ko Martti Jokinen, kaupunginlakimies Au-

lis Laaksonen, III kaupunginsihteeri 01-

li Juusela ja II kaupunginsihteeri Kaj

Kainulainen.

Puheenjohtajana toimi rehtori Timo Koi-

visto ja pöytäkirjan laati II kaupungin-

sihteeri Kaj.Kainulainen.

Esityslista nro 11 otettiin tämän pöy-
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352 §

Kaupunginorkesterin virka ja toimet
B2/157/87, 87 00 166

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:

Asia nro l b

KH päätti oikeuttaa musiikki lautakunnan julistamaan em. viran
ja toimet haettavaksi henkilöstötoimiston kirjeessä 4.2.1987
esitetyin palkkaluokin.

353 §

Rintamaveteraaniasiain neuvottelukunta

1 A , J^?/^6/^

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:

Asia nro 2 b

Laitosmies Kallio ehdotti, että neuvottelukunnan jäseneksi ja

samalla puheenjohtajaksi valittaisiin kansanedustaja Mikko Elo.

Pankinjohtaja Viljanen ehdotti, että neuvottelukuntaan valit-
täisiin komisario Maunu Kohijoki ja opetusneuvos Pauli Happonen.

Toimistonhoitaja Aho ehdotti, että neuvottelukuntaan valittai-
siin pääluottamusmies Pentti Koski.

Lääkäri Ojansuu ehdotti, että neuvottelukuntaan valittaisiin
myyntipäällikkö Paavo Eloranta.

KH päätti asettaa vuosiksi 1987 - 1988 .. IQ-jäsenisen rintama-
veteraaniasiain neuvottelukunnan. Neuvottelukunnan tehtävänä
on seurata rintamaveteraanien palvelutilannetta kaupungissa

ja avustaa kaupungin viranomaisia palvelujen kehittämisessä.

I'?

j
^.

Kaupunginhallitus päätti valita neuvottelukuntaan puhee

si kansanedustaja Mikko Elon ja jäseniksi komisario Mau

joen, opetusneuvos Pauli Happosen, pääluottamusmies Pen

ja myyntipäällikkö Paavo Elorannan. Edelleen kaupunginh
päätti kehottaa Porin Rintamamiesveteraanit ry:ta nimeä;

vottelukuntaan kaksi jäsentä ja Porin Sotaveteraanit ry
maan neuvottelukuntaan kaksi jäsentä sekä Porin ja Sata;
Rintamanaiset ry:ta nimeämään neuvottelukuntaan yhden j
Neuvottelukunnan sihteeriksi nimettiin Sulo A. Savo. Ne-

kunnalla on oikeus kuulla kaupungin asianomaisia viranh,

asiantuntijoina. Neuvottelukunnan työskentelyn edellytt,

rärahat otetaan tilapäisten toimielinten työskentelyyn •
määrärahoista.

354 §

Valtakunnalliset museopäivät 1988 ja Satakunnan Museon :
juhlat

H10/153/87, 87 00 154

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 3 b

KH päätti oikeuttaa museolautakunnan ilmoittamaan Suomei

liitolle, että kaupunki on valmis vastaanottamaan valtal

ten museopäivien järjestämisen vuonna 1988. Samalla KH i

että Satakunnan Museon 100-vuotisjuhlat järjestetään vai

listen museopäivien yhteydessä. Museolautakuntaa kehotel

tämään em. tapahtumien aiheuttamat kustannukset laatiess
den 1988 talousarvioehdotustaan.

355 §

Kulttuurilautakunta

^y ^7/3^/S^
Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 4 b

Toimistonhoitaja Aho ehdotti muurari Jokisalon kannattair

asia palautetaan perusteluja varten.
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352 §

Kaupunginorkesterin virka^ ja tqime^t

B2/157/87, 87 00 166

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:

Asia nro l b

KH päätti oikeuttaa musiikki lautakunnan julistamaan em. viran
ja toimet haettavaksi henkilöstötoimiston kirjeessä 4.2.1987
esitetyin palkkaluokin.

353 §

Rintamaveteraaniasiain neuvottelukunta
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1 A , J??/3/^7Z'

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:

Asia nro 2 b

Laitosmies Kallio ehdotti, että neuvottelukunnan jäseneksi ja

samalla puheenjohtajaksi valittaisiin kansanedustaja Mikko Elo.

Pankinjohtaja Viljanen ehdotti, että neuvottelukuntaan valit-
täisiin komisario Maunu Kohijoki ja opetusneuvos Pauli Happonen.

Toimistonhoitaja Aho ehdotti, että neuvottelukuntaan valittai-
siin pääluottamusmies Pentti Koski.

Lääkäri Ojansuu ehdotti, että neuvottelukuntaan valittaisiin
myyntipäällikkö Paavo Eloranta.

KH päätti asettaa vuosiksi 1987 - 1988 IQ-jäsenisen rintama-
veteraaniasiain neuvottelukunnan. Neuvottelukunnan tehtävänä
on seurata rintamaveteraanien palvelutilannetta kaupungissa

ja avustaa kaupungin viranomaisia palvelujen kehittämisessä.
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Kaupunginhallitus päätti valita neuvottelukuntaan puheenjohtajak-

si kansanedustaja Mikko Elon ja jäseniksi komisario Maunu Kohi-

joen, opetusneuvos Pauli Happosen, pääluottamusmies Pentti Kosken
ja myyntipäällikkö Paavo Elorannan. Edelleen kaupunginhallitus

päätti kehottaa Porin Rintamamiesveteraanit ry:ta nimeämään neu-

vottelukuntaan kaksi jäsentä ja Porin Sotaveteraanit ry:ta nimeä-

maan neuvottelukuntaan kaksi jäsentä sekä Porin ja Satakunnan

Rintamanaiset ry:ta nimeämään neuvottelukuntaan yhden jäsenen.
Neuvottelukunnan sihteeriksi nimettiin Sulo A. Savo. Neuvottelu-

kunnalla on oikeus kuulla kaupungin asianomaisia viranhaltijoita

asiantuntijoina. Neuvottelukunnan työskentelyn edellyttämät mää-
rärahat otetaan tilapäisten toimielinten työskentelyyn varatuista
määrärahoista.

354 §

Valtakunnalliset museopäivät 1988 ja Satakunnan Museon 100-vuotis-
juhlat

H10/153/87, 87 00 154

Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:

Asia nro 3 b

KH päätti oikeuttaa museolautakunnan ilmoittamaan Suomen Museo-

liitolle, että kaupunki on valmis vastaanottamaan valtakunnallis-

ten museopäivien järjestämisen vuonna 1988. Samalla KH päätti,

että Satakunnan Museon 100-vuotisjuhlat järjestetään valtakunnal-
listen museopäivien yhteydessä. Museolautakuntaa kehotetaan esit-
tämään em. tapahtumien aiheuttamat kustannukset laatiessaan vuo-
den 1988 talousarvioehdotustaan.

355 §

Kulttuurilautakunta

^/ ^7/3<///^y
Asiasta oli esityslistassa seuraavaa:
Asia nro 4 b

Toimistonhoitaja Aho ehdotti muurari Jokisalon kannattamana, että
asia palautetaan perusteluja varten.
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^u"nn^itee"-^^e^a^e'n°^rkoren"perusteella
konserttimestari . ,, __I- ja II viulun
I-viulun soittaja

^^^^^^^^-w^^n
on ollut.,-

:,: KH päättänee oikeuttaa musiikkilautakunnan julistamaan^e.j'vlrarn-:;a-toir,et haettavaksi henkilöstötoi.iston kirjeessä
4.2.1987 esitetyin palkkaluokin.
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Skj 3

Rintamaveteraanien palvelujen turvaaminen tuleetulevina vuosina olemaan hyvin ajankohtainen kunnal-lishallinnon tehtävä. Veteraanien tarvlsemien palve-lujen luonne on myös suurelta osin sellainen, ettäniiden suunnittelu ja täytäntöönpano koskee useitakunnan hallintokuntia.

Y 31 pl
Y 28 pl
Y 26 pl.

Neuvottelukuntien perustaminen
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Nro 2 b

RINTAMAVETERAANIASIAINJWUYOTTELUKUNTA
1 A/KK

Kunnalliset keskusjärjestöt esittävät kirjeessään 11.12.1986
seuraavaa:

"^s^t^^^w w—JA KiNSALLISEN

Rintamaveteraanit WW^^ l%?T?^^tset? TsLYhaSnlein^"^lUs'ten PalYelulen_,e^^ls^^e^^tteena

:^^^^^^^"saa^t^^^^us^^^^^-aa'UU"1av'terveydenhuollon^alYelu^^Es^m^K^s^^^as^lll.^a^al^^a"^njaa^u'.yj^^^^^^",^;.',y1,^stFolkeudesta palveluUiln. lotka la ln ^UUU;K^^;^doen"^86"alu"strenenevässa^aa^^)^)^;^;i^k^Fenxsoslaali" Ja terveyslautakuntien toimesta.

Tässä lisääntyvän toiminnan valheessa saattaa ollaaiheellista kunnissa selvittää, miten rlntamaveteraaneja koskevat asiat parhalte/i tulevat kunnassa käsl-tellyiksl. Sosiaali- ]a terveysministeriön yhteydesstoimiva rintamaveteraaniasiain neuvottelukunta onehdottanut, että soveltuvana yhteistoimintaelimenävoisi olla eslmefkiksi neuvottelukunta tai tolml-
kunta, jollaisia on Jo nykyisin eräissä kaupungeissa

Edellä esitettyyn viitaten kunnalliset keskusjär-Jestöt esittävät, että kunnat harkitsisivat erllllser
vapaamuotoisen rintamaveteraaniasiain neuvottelu-
kunnan perustamista. Neuvottelukunta olisi kunnan japaikallisten veteraanijärjestöjen yhtelstolinlnta- }aasiantuntijaelin, johon eri osapuolet nimeäisivätedustajansa. Kuntaa edustavina henkilöinä tulisivatkysymykseen lähinnä kunnan keskushallintoa sekä
sosiaali- ja terveyshallintoa edustavat henkilöt.
Neuvottelukunnan tehtävänä olisi seurata rlntama-veteraanien palvelutilannetta kunnassa ja avustaa
kunnan viranomaisia palvelujen kehittämisessä. Kun-nalllsen neuvottelukunnan asemaa ja tehtäviä koskevianäkökohtia on esitetty oheisessa valtioneuvostonasettaman valtakunnallisen rintamaveteraaniasiain
neuvottelukunnan muistiossa, liite l.

Niissä kunnissa, missä tässä tarkoitetun toimielimenperustaminen tulee ajankohtaiseksi, olisi keskus-järjestöjen mielestä mm. jäljempänä mainittu
veteraanipäivä huomioon ottaen aiheellista ryhtyätoimenpiteisiin jo heti vuoden 1987 alussa.

Veteraanipäivä huhtikuun 27

Rintamaveteraanien arvostuksen lisäämiseksi ja huo-mlon kiinnittämiseksi heidän palvelutarpeisiinsa jaasemaansa yhteiskunnassa, valtioneuvosto on huhtl-kuussa tänä vuonna tekemällään päätöksellä nimennythuhtikuun 27. päivän vuosittain toistuvaksi kansalll-seksi veteraanipäiväksi ja yleiseksi liputuspälväksl.Ensimmäistä kansallista veteraanipäivää vietetäänensi vuonna, joka on Suomen itsenäisyyden 70-vuotls-juhlavuosi.

Veteraanipäivän valmistelu on annettu Suomen Itsenäl-syyden 70-vuotlsjuhlatolmikunnalle. joka on asettanuttehtävää varten Veteraanipäivän järjestelylaoston.
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päättänee oikeuttaa musiikkilautakunnan julistamaan^
an'-ja toimet haettavaksi henkilöstötoimiston kirjeessä
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Nro 2 b

,VETERAANIASIAIN_jrcUVOTTELUKUNTA

.iset

raa:

keskusjärjestöt esittävät kirjeessään 11.12.1986

RINTAMAVETERAANIASIAIN NEUVOTTELUKUNNAT JA KANSALLISEN
^/ÄN VIETTO KUNNISSA

^r?!i!30;»vn^^eS«9^o45Nl?^lnoHeo^aJ^oo3y^-iä;Sioi|?N^^!iilLlP^J;^ii?!»^t^oTn TQ ^o^alitaujrvani;immarnoin-90 vuotiaita
myös yhä
sosi-Rintamaveteraanit lka^^v^ 3a,?^^^^?lenlemm'än< julkisten Palvelujen ^_erltyls^s^aairv"1aj terveyspalvelu 3 en tarpeessa._Pääper 3apaai^l^e^^st^;re^"sr^re^rri^t^a^^^a^^^^y^ä^at"ylelsla"lulklsla PalYelu2a:,Ku^e^^^itvl's^alnsaadannolla on pyritty turvaamaanne.

rint^avete;aanlt"saaYat^m^t^vUs^^^^^-aalllu"^rterveyaenhuollon^palvelu^^s^^k^s^^^^tllasvammaialssa on säa^tt.y^o^lnvan^len^r^^^^staa^k^d^ta"palve]ulhln/ lotka ^In^^r^^l l.vuodenul986~alusta enenevässä määrln^är lestetaan
kuntien'soslaall- la terveyslautakuntien toimesta.
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Skj 3

Rintamaveteraanien palvelujen turvaaminen tulee
tulevina vuosina olemaan hyvin ajankohtainen kunnal-
lishallinnon tehtävä. Veteraanien tarvlsemlen palve-
lujen luonne on myös suurelta osin sellainen, että
niiden suunnittelu ja täytäntöönpano koskee useita
kunnan hallintokuntia.

Neuvottelukuntien perustaminen

Tässä lisääntyvän toiminnan valheessa saattaa olla
aiheellista kunnissa selvittää, miten rintamaveteraa-
neja koskevat asiat parhalte^i tulevat kunnassa käsl-
tellylksl. Sosiaali- ja terveysministeriön yhteydessä
toimiva rintamaveteraaniasiain neuvottelukunta on
ehdottanut, että soveltuvana yhteistoimintaelimenä
voisi olla esimerkiksi neuvottelukunta tai tolml-
kunta, jollaisia on jo nykyisin eräissä kaupungeissa.

Edellä esitettyyn viitaten kunnalliset keskusjär-
Jestöt esittävät, että kunnat harkitsisivat erillisen
vapaamuotoisen rintamaveteraaniasiain neuvottelu-
kunnan perustamista. Neuvottelukunta olisi kunnan ja
paikallisten veteraanijärjestöjen yhteistoiminta- ja
asiantuntijaelin. Johon eri osapuolet nimeäisivät
edustajansa. Kuntaa edustavina henkilöinä tulisivat
kysymykseen lähinnä kunnan keskushallintoa sekä
sosiaali- Ja terveyshallintoa edustavat henkilöt.
Neuvottelukunnan tehtävänä olisi seurata rlntama-
veteraanien palvelutilannetta kunnassa Ja avustaa
kunnan viranomaisia palvelujen kehittämisessä. Kun-
nalllsen neuvottelukunnan asemaa ja tehtäviä koskevia
näkökohtia on esitetty oheisessa valtioneuvoston
asettaman valtakunnallisen rintamaveteraaniasiain
neuvottelukunnan muistiossa, liite l.

Niissä kunnissa, missä tässä tarkoitetun toimielimen
perustaminen tulee ajankohtaiseksi, olisi keskus-
järjestöjen mielestä mm. jäljempänä mainittu
veteraanipäivä huomioon ottaen aiheellista ryhtyä
toimenpiteisiin Jo heti vuoden 1987 alussa.

Veteraanipäivä huhtikuun 27

Rintamaveteraanien arvostuksen lisäämiseksi ja huo-
mion kiinnittämiseksi heidän palvelutarpeisiinsa ja
asemaansa yhteiskunnassa, valtioneuvosto on huhti-
kuussa tänä vuonna tekemällään päätöksellä nimennyt
huhtikuun 27. päivän vuosittain toistuvaksi kansalll-
seksi veteraanipäiväksi ja yleiseksi llputuspälväksl.
Ensimmäistä kansallista veteraanipäivää vietetään
ensi vuonna, joka on Suomen Itsenäisyyden 70-vuotls-
Juhlavuosi.

Veteraanipäivän valmistelu on annettu Suomen Itsenäl-
syyden 70-vuotlsjuhlatolmikunnalle, joka on asettanut
tehtävää varten Veteraanipäivän lärjestelyjaoston.
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Skj 4

Veteraanipäivän pääjuhlaa vietetään Lahdessa. Tämän
lisäksi pidetään~tärkeänä. että lääni- Ja kuntatasol-
lakin järjestetään juhlatilaisuuksia.

Kuntien keskusjärjestöt suosittelevat, että kunnissa
järjestettäisiin kansallisen veteraanipäivän tilal-
suuksla 27.4.1987. Myös edeltävänä päivänä, sunnun-
laina, voidaan tilaisuuksia Järjestää, jos alueelll-
set tai palkalliset olosuhteet sitä edellyttävät.

Kuntien toivotaan kuulevan paikallisten veteraanl-
järjestöjen edustajia tilaisuuksien suunnittelussa ]a
toteut-tamlsessa. Samalla toivotaan, että mahdolllslm-
man moni veteraani voisi osallistua juhlapäivän
viettoon. Juhlapäivän ohjelmia suunniteltaessa tulisi
erityisesti nuoriso ottaa huomioon esimerkiksi vlet-
tämällä kouluissa teemapäivää. Tämän yleiskirjeen
liitteenä on Veteraanipäivän Järjestelyjaoston
muistio veteraanipäivän vietosta, liite 2.//

Skj: KH päättänee asettaa vuosiksi 1987-88 8-jäsenisen
rintamavetaraaniasiain neuvottelukunnan. Neuvottelukunnan

tehtävänä on seurata rintamaveteraanien palvelutilannetta
kunnassa ja avustaa kunnan viranomaisia palvelujen kehittä-
misessä. KH päättänee valita neuvottelukuntaan kolme jäsentä.
Edelleen KH päättänee kehottaa Porin Rintamamiesveteraanit
ry:tä nimeämään neuvottelukuntaan kaksi jäsentä ja Porin
Sotaveteraanit ry:ta nimeämään neuvottelukuntaan kaksi
jäsentä sekä Porin ja Satakunnan Rintamanaiset ry:ta nimeä-
maan neuvottelukuntaan yhden jäsenen. KH nimennee neuvottelu-
kunnan puheenjohtajan. Neuvottelukunnan sihteeriksi nimettä-
neen Sulo A. Savo. Neuvottelukunnalla on oikeus kuulla kau-
pungin asianomaisia viranhaltijoita asiantuntijoina. Neuvot-
telukunnan työskentelyn edellyttämät määrärahat otettaneen
tilapäisten toimielinten työskentelyyn varatuista määrä-
rahoista.
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Nro 3 b

VALTAKUNNALLISET MUSEOPÄIVÄT 1988 JA SATAKUNNAN MUSEON
1 O0-VUOTISJUHLAT

H10/153/87, 87 00 154/KK

Museolautakunta esittää kirjeessään 28.1.1987 seuraavaa:

Q Satakunnan Museon perustamisesta tulee vuonna 1988 kulu-
neeksi sata vuotta. Museon perustamissanat lausui Porin
Suomalaisen Seuran kokouksessa maaliskuussa 1888 maisteri
J. Mustakallio. Tätä pidetään museon perustamisajankoh-
tana .

Porin kaupLingin museolautakunta on alustavasti keskustel-
lut museon satavuotisjuhliin liittyvistä järjestelyistä
kokouksessaan 27.02.1986 ja päätynyt tällöin siihen, että
tilaisuuden luonne ja merkitys huomioonottaen satavuotis-
juhlatapahtuma tulisi kytkeä valtakunnallisten musecpäivien
yhteyteen. Näin menetellen saataisiin paikallinen juhla
kytkettyä alan valtakunnalliseen tilaisuuteen.

Edelliset museopäivät toteutettiin Porissa v. 1975 ja mu-
seopälvien osallistujia oli tulloin satakunta. Oulussa
v. 1986 pidettyjen museopäivien osallistujamäärä oli jo
kohonnut lähes kolmeen sataan. Oulun kaupunki oli varan-
nut museopäivien kustannuksiin n. 50 000 markkaa. Tänä
vuonna valtakunnalliset museopäivät pidetään Savonlinnassa
ja saatujen tietojen mukaan kaupunki on varannut tarkoi-
tukseen n. 40 000 markan erillismäärärahan.

Vahvistus museopäivien järjestämisestä v. 1988 Porissa
tulisi tapahtua kuluvan kevään aikana siten, että järjes-
telyt voitaisiin käynnistää riittävän ajoissa. Edelleen
on otettava huom.ioon, että kutsu vuoden 1988 museopäivil le
tulee esittää Savonlinnan museopäivi11ä 14.-16.5.1987.

Edellä olevaan viitaten Porin kaupungin museo lautakunta
esittää kaupunginhallitukselle, etbä Satakunnan Museon
100-vuotisjuhlat 1 l aisuudet järjestetään Porissa toteutet-
tavien valtakunnallisten museopäivien yhteydessä toukokuus
sa v. 1988. Periaatepäätös asiasta tulisi saada helmikuun
kuluessa. Museon 100-vuotisjuhlien ja valtakunnallisten
museopäivien aiheuttamat kustannukset otettaneen huomioon

; kaupungin v. 1988 talousarvion laadinnan yhte^lessä.^

Skj: KH päättänee oikeuttaa museolautakunnan ilmoittamaan
Suomen Museoliitolle, että kaupunki on valmis vastaanottamaan
valtakunnallisten museopäivien järjestämisen vuonna 1988.
Samalla KH päättänee, että Satakunnan Museon 100-vuotisjuhlat
järjestetään valtakunnallisten museopäivien yhteydessä. Museo-
lautakuntaa kehotettaneen esittämään em. tapahtumien aiheutta-
mat kustannukset laatiessaan vuoden 1988 talousarvioehdotus-
taan.


